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Abstract (en)
There is described a liner which is particularly employed in the renovation of old bituminous road surfaces as an intermediate layer between the old
and new road surface. The liner is a non-woven material containing hollow fibres or consisting of hollow fibres or a composite of such a non-woven
material and a woven fabric, knitted fabric, stitch-bonded material or other fabric of defined yarn position. A liner is preferred in which the non-woven
material and the fabric of defined yarn position are bonded by the weft-laying Raschel technique. The liner described has particularly advantageous
reinforcing and sealing properties and is distinguished by good laying ability.

Abstract (de)
Beschrieben wird eine Einlage, die insbesondere bei der Sanierung gealterter bituminöser Fahrbahndecken als Zwischenlage zwischen der
alten und neuen Fahrbahndecke eingesetzt wird. Die Einlage ist ein Hohlfasern enthaltender oder aus Hohlfasern bestehender Vliesstoff oder
ein Verbundstoff aus einem solchen Vliesstoff und einem Gewebe, Gewirke, Fadengelege oder anderen Flächengebilde definierter Garnlage.
Bevorzugt ist eine Einlage, bei dem der Vliesstoff und das Flächengebilde definierter Garnlage durch Schußlegerascheltechnik verbunden sind. Die
beschriebene Einlage hat besonders vorteilhafte Bewehrungs- und Dichtungseigenschaften und zeichnet sich durch gute Verlegbarkeit aus.
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